
THE REGULATED HEALTH PROFESSIONS ACT
(C.C.S.M. c. R117)

**Regulated Health Professions (Ministerial)
Regulation, amendment**

Regulation 6/2019
Registered January 18, 2019

Manitoba Regulation 195/2013 amended

1 *The Regulated Health Professions (Ministerial) Regulation, Manitoba Regulation 195/2013, is amended by this regulation.*

2 **The following is added after section 2:**

Exemption re information not to be available on the Internet

2.1 In accordance with clause 28(5)(a) of the Act, The College of Physicians and Surgeons of Manitoba is exempted from the application of subsection 28(4) of the Act.

LOI SUR LES PROFESSIONS DE LA SANTÉ
RÉGLEMENTÉES
(c. R117 de la C.P.L.M.)

**Règlement modifiant le Règlement ministériel
sur les professions de la santé réglementées**

Règlement 6/2019
Date d'enregistrement : le 18 janvier 2019

Modification du R.M. 195/2013

1 *Le présent règlement modifie le Règlement ministériel sur les professions de la santé réglementées, R.M. 195/2013.*

2 **Il est ajouté, après l'article 2, ce qui suit :**

Exemption — renseignements non mis à la disposition du public sur Internet

2.1 Conformément à l'alinéa 28(5)a) de la *Loi*, l'Ordre des médecins et chirurgiens du Manitoba est soustrait à l'application du paragraphe 28(4) de la *Loi*.

Coming into force

3 This regulation comes into force on the same day that section 179 of *The Regulated Health Professions Act*, S.M. 2009, c. 15, comes into force.

3 Le présent règlement entre en vigueur en même temps que l'article 179 de la *Loi sur les professions de la santé réglementées*, c. 15 des *L.M. 2009*.

December 6, 2018
6 décembre 2018

**Minister of Health, Seniors and Active Living/
Le ministre de la Santé, des Aînés et de la Vie active,**

Cameron Friesen